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INFORMATION ON THE DEVELOPMENT
發展項目的資料

1

發展項目名稱
睿峰

街道名稱及門牌號數
東京街29 號

發展項目包含一幢多單位建築物

該幢多單位建築物的樓層的總數
33層（分為東翼及西翼）
上述樓層數目包括地庫及地下，但不包括轉換層、主天台、電梯機電層、水缸層及上層天台。

發展項目的經批准的建築圖則所規定的每幢多單位建築物內的樓層號數
地庫、地下、1樓至3樓、5樓至12樓、15樓至23樓、25樓至33樓、35樓至36樓
以上樓層號數不包括轉換層、主天台、電梯機電層、水缸層及上層天台。

該幢有不依連續次序的樓層號數的多單位建築物內被略去的樓層號數
不設4樓、13樓、14樓、24樓及34樓

該幢多單位建築物內的庇護層	
主天台

Name of the Development
The Vertex

Name of the street and the street number
29 Tonkin Street

The Development consists of a multi-unit building

Total number of storeys of the multi-unit building
33 storeys (divided into East Wing and West Wing)
The above numbers of storeys include B/F and G/F but exclude transfer plate, main roof, lift machine level, 
water tank level and top roof.

Floor numbering in each multi-unit building as provided in the approved building plans for the 
Development
B/F, G/F, 1/F to 3/F, 5/F to 12/F, 15/F to 23/F, 25/F to 33/F, 35/F to 36/F
The above floor numberings do not include transfer plate, main roof, lift mainchine level, water tank level and  
top roof.

Omitted floor numbers in the multi-unit building in which the floor numbering is not in consecutive order
4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted

Refuge floor of the multi-unit building 
Main roof


